Instructions for GTEA 2009 Camera-Ready Submission

Author1 Affiliation Email Author2 Affiliation Email Author3 Affiliation Email

Abstract

This sample document provides the authors with information and instructions to prepare camera-ready submission to Green Technology Engineering and Application Conference. Accepted papers will be published in conference proceedings with a short version in print copy and a full version in CD. Failure to follow this format may result in a submission being rejected for publication.

Keywords: No more than five items.

1. Introduction

The size of the paper should not exceed 8 printed pages including figures, tables and references. Exceeded pages will be charged at a flat rate of NTD. 500 per page with 10 pages maximum in total. You should submit an abstract version (for print-copy) and a full version (for CD) of your camera-ready paper via website http://gtea2009.ncut.edu.tw before August, 1, 2009, in order to ensure the inclusion of your paper in the proceedings.

2. General Guidelines

The paper must be written in English, A4 paper, single-spaced, justified, with a font size of 10pt, in Times New Roman.

The title should be written centered, in 16pt, boldface Times New Roman, initial capital letters. It should be single spaced if the title is more than one line. The authors' names, affiliations, and e-mail addresses should be written centered, in 12pt, boldface Times New Roman.

Set first-level headings in the text to the left, typed in 12pt, boldfaced and all capitalized letters. Sub-headings greater than first-level headings should be typed in 11pt, boldfaced with initial cap for first word. Be sure to leave a single line above and below each heading to separate it from the text.

2.1 Figures, Tables, and Equations

All figures and tables should be numbered consecutively and captioned, and be placed in text as close to the reference as possible. The caption title should be written centered, in 10pt bold Times New Roman, with initial capital. Figure captions should be centered beneath the figure, and table captions should be centered above the table body.



Figure 1. Green Technology Engineering

Table 1. Table captions

	Marg	gins (c	column	gap(cm)	
top	bottom	left	right	(cm)	gup(em)
2.5	2.5	2.5	2.5	7.75	0.5

A displayed equation is numbered, using Arabic numbers in parentheses. It should be centered, leaving a half line space above and below as the following example illustrates.

2.2 Margins

The margins on each side (top, bottom, left, and right) should be 2.5cm. The text should be in two 7.75cm columns with a 0.5cm gutter.

2.3 References and Citations

References should be grouped together at the end of the paper, ordered alphabetically by authors, and referenced by numbers in brackets [1]. The body text of the references should be 10pt Times New Roman.

Acknowledgements

The NSC research grant code should be provided here if the work of this paper is supported by the National Science Council, Taiwan.

References

- [1] A.B. Author, Title of Book, ABC Press, Taichung, Taiwan, 2006, pp 100-106.
- [2] C.D. Author, "Title of Article," Journal, Vol. 10, pp 1-20, June 2006.
- [3] E.F. Author, and G.H Author, "Title of Paper," Proc. of 10th TAAI Conference, Taichung, Taiwan, pp 400-407, June 2006.

2009綠色科技工程與應用研討會格式說明

作者一 服務單位 E-mail 作者二 服務單位 E-mail 作者三 服務單位 E-mail

摘要

本文將說明 GTEA2009 研討會的定稿排版格式。本研討會將出版論文摘要集(紙本)及論文集(光碟)。已由本研討會評審接受的論文,煩請務必依照本格式進行編排。若無法依規定進行排版者將不予刊祭。

關鍵詞:以不超過五個為原則。

1. 前言

論文請用A4 紙張依本格式撰寫並精簡至雙欄8頁(超頁每頁加收500元,總頁數以十頁為限),於2009年8月1日前將論文摘要及論文完稿電子檔(Microsoft Office Word或PDF格式)上傳,若有其他問題,請聯絡:

國立勤益科技大學 工程學院 黃淑雯 助理

TEL: (04) 23924505 轉 5112

FAX: (04) 23923380

E-mail: GTEA2009@ncut.edu.tw

2. 主要內容

論文撰寫中英文皆可,請選用標楷體之中文字型及 Times New Roman 之英文字型,論文標題為粗體字型,點數為 16 點,作者資料及章節標題亦為粗體字型,點數為 12 點,圖表說明請用粗體字型,點數為 10 點,其餘論文內容及參考文獻為標準體字型,點數為 10 點。稿件請附摘要與關鍵詞。定稿請勿插入頁碼。

標號請用半型阿拉伯數字,標題請靠左,並 與前後保持一行的間隔,第一層標題(如1.前言) 使用粗體字型,點數12,第二層含以下之標題(如 2.2邊界設定)則請使用粗體字型,點數11。

2.1 圖表及公式

圖形、表格及公式請依先後次序標號,標號 請用半型阿拉伯數字,並將圖說撰寫於圖形下方置 中,表格說明撰寫於表格上方置中。所附圖表請務 必清晰並註明正確來源。以下圖 1為圖形及圖形說 明之範例。

Table 為表格及表格說明之範例。

$$Ax = B \tag{1}$$



圖 1. 主辦單位

2.2 邊界設定

文章格式請以 A4 紙格式撰寫,每一頁請用兩欄格式,行距使用單行間距,上下及左右邊界留白各 2.5cm,欄寬 7.75cm,兩欄間距 0.5cm。最後一頁內容請平均置於兩欄中。

表 1 邊界設定格式

	邊界	留白(c	m)	欄寬	欄距
上	下	左	右	(cm)	(cm)
2.5	2.5	2.5	2.5	7.75	0.5

致謝

論文若為國科會計畫之相關成果,請務必在論 文之致謝中註明國科會計畫編號。

參考文獻

- [1] 參考文獻請依作者姓名排序,中文參考文獻在 前,英文參考文獻在後。
- [2] 作者,智慧生活科技之研究,國立勤益科技大學智慧生活科技研發中心,2006,台中。
- [3] A.B. Author, *Title of Book*, ABC Press, Taichung, Taiwan, 2005, pp 300-307.
- [4] C.D. Author, "Title of Article," *Journal*, Vol. 06, pp 1-20, June 2006.
- [5] E.F. Author, and G.H Author, "Title of Paper," *Proc. of 1st ILT Conference*, Taichung, Taiwan, pp 500-507, June 2006.